
Здравейте  Дами и Господа, 
Съгласно  проекта на нова система за прием в 1-ви клас виждам че избора се стеснява само до 
едно училище .  

1. Бих предложил прилежащия район да е еднакъв с административния.  
2. Също така миналата година за район  Лозенец имаше решение за разделяне района на 

две части което за мен е много адекватно и приложимо и за в бъдеще.  
  
  
Поздрави 
Георги Христов , тел 


